

Gin Pure Folie

HISTOIRE - STORYTELLING

Créé en / Created in : 2015

Distillé en production "Small Batches" dans les petits alambics Combier et rendu contemporain par l'ajout inattendu d'une touche de liqueur Pure Folie, ce gin allie la typicité d'un gin distillé, avec des notes de coriandre et de genièvre, et la gourmandise de la fraise.

Pure Folie Gin is small batch distilled in Combier's historical alembic stills and transformed by the surprising touch of Pure Folie liqueur. This gin combines the typical flavours of distilled gin, coriander and juniper offset by the intensity of strawberry.



PRODUIT - PRODUCT

% vol. :	41
Sucre / Sugar (g/L) :	14
Process :	Distillation
Fruits & Plantes / Fruits & Botanicals :	Baies de genévriers, coriandre, fraises de la Vallée de la Loire, Saumur Blanc cépage Chenin. <i>Juniper, coriander, Loire Valley strawberries, Saumur white wine (Chenin)</i>

Délicatement coloré de rose, ce gin apportera une note de folie à vos cocktails. Frais et intense, ce soupçon de fraise épicée lui apporte une fin de bouche extravagante et irrésistible.

The palest pink, this gin will bring a touch of folly to your cocktails. Fresh and intense, the suspicion of extravagant, irresistibly spicy strawberry lingers on in the mouth.